
Vänortssamarbeten 2015    
Mette Kjörstad, samordnare för internationella relationer, har lämnat följande rapport: 

 

I juli 2015 åkte Ulrica Riis-Pedersen, ordförande i beredningen för medborgardialog och mångfald, 

Mats Fält vice ordförande i beredningen, Anna Steele, ordförande i gymnasie- och 

arbetsmarknadsnämnden och Dick Bengtsson, ordförande i kultur- och fritidsnämnden till vänorten 

Cesis i Lettland. 

 

Mål för besöket var att se vilka framtida samarbetsprojekt som främst bygglinjen på Tyresö 

gymnasium och Tyresö kulturskola skulle kunna ha med sina lettiska motsvarigheter.  

 

Byggprogrammet på Tyresö gymnasium sökte sedan tillsammans med den Professionella skolan i 

Cesis medel från Nordplus för ett föreberedande besök kring elevutbyte. Tyresö kulturskola sökte 

tillsammans med Cesis Musikskola motsvarande förberedande besök. Besked har lämnats om att 

byggprogrammet har fått sin ansökan beviljad men att Tyresö kulturskolas inte har beviljats. 

 

Detta innebär att två lärare från byggprogrammet åker till Cesis i början av 2016 för att tillsammans 

med kollegor där förbereda en projektansökan som ska skickas till Nordplus i mars 2016.  

Tyresö kulturskola ska också skicka in en projektansökan vid samma tid, förberedelser sker i detta fall 

genom telefon- och e-postkontakter. 

 

 

Vänortssamarbeten – avslutning av uppdrag 

Kommunstyrelsen beslutade i december 2013 att ge kommundirektören i uppdrag att avsluta 

vänortsförhållandet med Wejherowo, att eventuellt avsluta med Borgå samt att se över vilka 

möjligheter som finns för utökat samarbete med Savigny-le-Temple och Cesis. 

 

Utifrån rapporten om vänortssamarbeten 2015 samt att vänortsförhållandet med Borgå i Finland och 

med Wejherowo i Polen har avslutats under 2014-2015 (Dnr. 2015/KS 0147 005) är 

kommundirektörens bedömning att kommunstyrelsens uppdrag är avslutat. 

 


